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Повезивање привреда и догађаји попут Сајма пољопривреде и прехрамбене индустрије
који је данас почео у Приштини и на коме излаже 29 компанија, чланица Привредне
коморе Србије, највећа су помоћ за мала и средња предузећа, рекао је Марко Чадеж,
председник ПКС.

  

  

Председник ПКС подсећа да су прошле године на сајму излагале 22 фирме, чланице
ПКС, које су задовољне оствареним резултатима и истиче да привредна сарадња може
бити боља, као и да се све више отклањају баријере.

  

У последњих годину и по дана, по речима Чадежа, кроз сарадњу привредних комора
Србије и Косова остварен је велики напредак.

  

„То је допринело и стабилном расту наше трговине, а настављамо да повезујемо
предузећа и обезбедимо даље унапређење размене и других видова сарадње наших
пословних заједница. Данас је међу излагачима и млекара Шабац, која разговара са
великом млекаром на Косову и можда ће доћи до конкретног договора“, рекао је Чадеж.

  

Председник ПКС је указао и на добру политичку подршку коју имају пословне
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асоцијације и заједнице да успоставе још интензивнију и динамичнију економску
сарадњу. Говорећи о отклањању препрека у свакодневном пословању привредника,
Чадеж истиче да постоје разни проблеми у прописима и у пракси на чијем отклањању
привредне коморе раде.

  

„Усагласили смо фитосанитарни сертификат, који се увелико примењује и приводимо
крају усаглашавање ветеринарских образаца, од којих су многи имплементирани. Реч је
о усклађивању 52 ветеринарска сертификата, на чему је доста тога урађено, а очекује
се већ у наредих недељу дана да се ускладе сертификати за још неке производе“,
објаснио је Чадеж и истакао велику подршку колеге Сафета Грџалијуа, председника
Привредне коморе Косова.

  

Истиче и да Комора посвећује велику пажњу и покушава да направи организован систем
помоћи произвођачима из српских заједница да би остварили што бољи пласман и
укључили се у добављачке ланце великих компанија. Подсећа да су организовани
сусрети произвођача из српских заједница са великим купцима и дистрибутерима из
Призрена, Пећи и Приштине, као и да се ПКС труди да им помогне да пласирају робу на
друга тржишта.
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  Марко Босиљчић, бренд менаџер дестилерије „Чолић“ из Крагујевца која је и прошлегодине учествовала на сајму, истиче да компанија тражи дистрибутера за то тржиште.Горан Стојковић из фабрике сточне хране „Нутрико“ из Врања подсећа да је компанијатакође други пут на сајму, да су склопили добре послове, нашли дистрибутера законцентрат и зарадили око 200.000 евра.  Чадеж је, након свечаног отварања сајма који траје до 1. октобра, обишао штандовекомпанија – чланица ПКС које излажу на Сајму у Приштини. Посетио је и Аксоy групукоја се бави агробизнисом, енергетиком и грађевинарством, у чијем саставу је фирмаУниверсал фоод и разговарао са власником Ибрахимом Аксоy.  На приштинском међународном сајму пољопривреде и прехрамбене индустрије учествујуи компаније из земаља окружења и региона.  У Приштини су данас, осим председника комора Србије и Косова Марка Чадежа иСафета Грџалијуа, а у склопу активности Коморског инвестиционог форума, и АрналдоАбрузини, извршни директор Еврокомора (Еуроцхамбрес), Бранко Азески, председникПривредне коморе Македоније и Инес Мућостепа, председница Уније трговинских ииндустријских комора Албаније.  Висока коморска делегација о активностима и плановима Коморског инвестиционогфорума разговарала је са косовским званичницима - председником Хашимом Тачијем,премијером Исом Мустафом и председником скупштине Кадријем Веселијем.  (Данас)    

 3 / 3


